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Mondelinge vragen Stadsfestival 
 
Begin mei werd bekend dat de organisatie van het Stadsfestival in handen kwam te liggen 
van de Stadsproductie. Het festival zou in nieuwe stijl opgetuigd gaan worden, waarbij een 
lijst Zwolse organisaties betrokkenheid heeft (o.a. Fundatie, Allemaal Zwolle, Hedon, Zwolse 
Theaters, Stadkamer).  
 
Inmiddels is het half juni en is er nog geen programma aangekondigd. De website van het 
festival geeft alleen nog informatie over de editie van 2018. Omdat het festival begin 
september moet gaan plaatsvinden, lijkt de tijd te gaan dringen om een festival te 
organiseren dat tegemoetkomt aan de uitgangspunten zoals deze bij de start van het 
Stadsfestival (2012 /13) zijn verwoord (in het kort: heldere artistieke leiding, 
dwarsverbanden tussen kunstdisciplines, podium voor (jong) talent, relatie met 
kunstvakonderwijs, podia in binnenstad én gracht).    
 
Bovenstaande heeft bij onze fractie geleid  tot de volgende vragen:  
 

1. Kan het college duidelijkheid geven over de organisatie van het Stadsfestival 2019?  
2. En daarbij aangeven of dit in haar ogen voldoet aan de gestelde uitgangspunten? 
3. Is er – zoals in de cultuurnota genoemd – een evaluatie vastgesteld?  

  
Namens de fractie van D66, 
Mark Oldengarm 
 


